
 

 

 

 

 

Z Á P I S 

z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 25.11.2010 v 19.00 hod. 

v Domě kultury v Bohdalově 

 

 

Účast členů ZO: p. J Dvořák.,  p. Bc. A. Juda, p. Ing. L. Kuba.,  p. Ing. I. Lisnerová,   

                                   p. Ing.K. Mužátko, p. Ing. S. Prokeš,  p. Ing. M. Šípek 

Omluven: p. J. Rosecký 

 

Účast občanů:     37   

 

Program: 

                                                                                                         

  1. Zahájení 

  2. Určení zapisovatele – p. Flesarová 

  3. Určení ověřovatelů zápisu –  p. Ing. Mužátko, p. Ing. Šípek 

  4. Volba návrhové komise –  p. Dvořák, p. Ing. Kuba 

  5. Slib nových členů zastupitelstva a předání osvědčení o nastoupení do funkce zastupitele 

  6. Návrh na doplnění programu 

  7. Kontrola usnesení ze zasedání ZO konaného dne 8.11.2010  

  8. Zpráva o činnosti ZO za uplynulé období 

  9. Žádost kraje Vysočina na darování pozemků 

10. Žádost ZŠ a MŠ Bohdalov o schválení vyřazení majetku 

11 . Rozpočtové změny č. 4/2010 

12. Diskuse 

13. Usnesení 

14. Závěr 

  

Ad 1) Zasedání ZO zahájil a řídil starosta městyse  p. Bc. Juda A., který také přivítal      

          přítomné. 

Ad 2) Zapisovatelkou byla určena p. Flesarová E. 

Ad 3) Na ověřovatele zápisu byli navrženi p. Ing. Mužátko K. a p. Ing. Šípek M., kteří byli   

          jednohlasně schváleni. 

Ad 4) Do návrhové komise byli jednohlasně zvoleni p. Dvořák J. a p. Ing. Kuba L. 

Ad 5) Dne 9.11.2010 obdržel starosta obce písemnou rezignaci na funkci člena zastupitelstva  

          městyse od p. Šafránka Květoslava, dále dne 10.11.2010 podali písemnou rezignaci na   

          svoji funkci p. Marie Štikarová a p. Čeněk Koudela, 11.11.2010 podal rezignaci p.  

          MVDr. Libor Šikl a následně dne 15.11.2010 rezignoval i p. ing. Ladislav Řepa. 

          15.11.2010 dále rezignovali na funkci náhradníka člena zastupitelstva p. Milan Remsa,   

           p. Lukáš Doležal, p. Jan Šebesta, p. Josef Šedivý, p. Miroslav Štola, paní Marie   

           Paříková, p. Silvestr Klimeš, p. Kamil Chmelař, p. Jiří Křesťan, p. Stanislav Peřina,  

           paní Eva Skřítecká a p. Karel Vencelides, 16.11.2010 podali rezignaci p. Jaroslav    

           Drejček, p. Karel Simonides, a paní Ing. Iveta Prombergerová Phd. 

 

 



 

 

 

 

           Na základě výše uvedených skutečností nastoupili na uprázdněné mandáty za volební     

           kandidátku Sdružení nezávislých kandidátu paní Ing. Ivana Lisnerová a za volební       

           kandidátku Starostové a nezávislí a nezávislí kandidáti p. Ing. Stanislav Prokeš. 

          Ing. Ivana Lisnerová a ing. Stanislav Prokeš složili slib zastupitele do rukou starosty   

          městyse a obdrželi osvědčení do nastoupení do funkce zastupitele městyse 

Ad 6) Starosta městyse p. Bc. Juda přednesl návrh na doplnění programu zasedání o tyto   

           body: 

          6.1. Volba kontrolního a finančního výboru – do finančního výboru byli navrženi  

                  ing. Karel Mužátko – předseda výboru, ing. Ivana Lisnerová a ing. Stanislav   

                  Prokeš. Do kontrolního výboru byli navrženi ing. Milan Šípek – předseda výboru,   

                  ing. Luděk Kuba a p. Jiří Rosecký. O složení finančního bylo hlasováno.                                 

          Všichni pro 

           6.2. Udělení plné moci pro zastupování městyse Bohdalov v LDO Měřín a LDO   

                  Přibyslav – pro zastupování městyse v LDO Měřín byl navržen místostarosta p.  

                  Josef Dvořák a do LDO Přibyslav starosta městyse Bc. Arnošt Juda.   

          Všichni pro 

 6.3. Proplacení nevyčerpané dovolené p. Šafránkovi – p. Šafránek požádal   

                   zastupitelstvo městyse o proplacení nevyčerpané dovolené z r. 2009.  

         Všichni pro 
6.4.Projednání podání kasační stížnosti – starosta obce v této velice nepříjemné   

      záležitosti uvedl následující skutečnosti. Rozhodnutím Finančního úřadu ve Žďáru   

      nad Sázavou ze dne 20.5.2008 byl vydán platební výměr č. 25/2008, který městysi   

      Bohdalov vyměřil odvod do státního rozpočtu za porušení rozpočtové kázně ve   

      výši 4.340.016,- Kč. (nesplacená částka tohoto odvodu činí k  25.11.2010     

      2.597.840,- Kč) 

                  K porušení rozpočtové kázně došlo v souvislosti s čerpáním dotace na akci   

                 Odbahnění rybníka Dolnomlýnský. V rámci závěrečného vyhodnocení akce nebyly  

                 zohledněny příjmy od zhotovitele akce a jeho subdodavatele. Jednalo se o příjmy   

                 získané přímo v souvislosti s dotovanou akcí za pronájem pozemků a uložení   

                 přebytečné zeminy na pozemky městyse v souvislosti s realizací a zajištěním   

                 dotované akce.  

     Současný stav je takový, že rozhodnutím Krajského soudu v Brně č.j.  29 Ca    

     34/2009, ze dne 26.10.2010 byla zamítnuta žaloba městyse Bohdalov proti   

     rozhodnutí finančního ředitelství v Brně ze dne 19.12.2008 č.j. 21930/08-1700-   

     708238, a jemu předcházejícímu rozhodnutí Finančního úřadu ve Žďáru nad   

     Sázavou ze dne 20.5.2008. 

     V současné době je jedinou možností podání kasační stížnosti k Nejvyššímu      

     správnímu soudu proti tomuto rozhodnutí krajského soudu v Brně. 

     Nejvyšší správní soud může napadené rozhodnutí zrušit a vrátit zpět k projednání    

     krajskému soudu.  

     Další skutečností, která může zásadně poznamenat obecní rozpočet roku 2011 a     

     případně rozpočty následujících let je skutečnost, že pokud městys v tomto   

     soudním sporu neuspěje, bude mu vyměřeno penále ve výši  100 %  odvodu  

     tj.   4 340 016,- Kč. 

 

 



 

 

 

 

     Starosta městyse tedy na základě těchto skutečností navrhl zastupitelstvu podat   

     kasační stížnost proti rozhodnutí Krajského soudu v Brně č.j.  29 Ca 34/2009 ze dne    

     26.10.2010 a  v řízení o této kasační stížnosti navrhl udělit plnou moc k zastupování    

     advokátní kanceláři HRABA & CONSORTES  v.o.s.     

                          Všichni pro 
6.5.Odměny  neuvolněným členům zastupitelstva – odměny pro neuvolněné členy    

       zastupitelstva byly navrženy takto : 

         členové zastupitelstva - nebudou pobírat odměny 

         členové finančního a kontrolního  výboru - nebudou pobírat odměny 

       předsedové fin. a kontr. výboru - odměna stejná jako v předchozím voleb. období  

       místostarosta městyse - odměna stejná jako v předchozím volebním období . 

  

   

         Všichni pro 

Ad 7)  Kontrolou usnesení z  veřejného zasedání konaného 8.11.2010 -  byly stanoveny dva  

          úkoly, a to projednání a stanovení odměn neuvolněným členům zastupitelstva a volba   

          členů a předsedů finančního a kontrolního výboru,  oba úkoly byly splněny.  

Ad 8)  Zprávu o činnosti od posledního zasedání zastupitelstva přednesl starosta p. Juda,        

Ad 9) Kraj Vysočina požádal městys Bohdalov o darování pozemků, které souvisí     

            s výstavbou obchvatu a které jsou po přesném zaměření součástí stavby obchvatu.    

            Jedná se o pozemky p.č. 2132/8 ost. plocha  61 m2, p.č. 2194/25  vodní plocha 27 m2,   

            2132/9 ost. plocha 69 m2. V této souvislosti starosta uvedl, že kraj Vysočina    

            připravuje darovací smlouvu pro městys Bohdalov na pozemky s výrazně větší    

            výměrou než jsou touto smlouvou darovány kraji Vysočina.         

    Všichni pro 

                                                                                  

Ad10) Ředitelství ZŠ a MŠ požádalo o schválení návrhu na vyřazení majetku dle soupisu  

           předloženého zastupitelstvu obce.       

              Všichni pro 

 

Ad 11) S rozpočtovými změnami seznámila přítomné p. Flesarová. Rozpočet byl povýšen 

v příjmech i ve výdajích o částku 935000,- Kč.  

    Všichni pro 

 

Ad 12)  Diskuse: 

            P. Vondrák P. vznesl dotaz o jakou částku se jedná při porušení rozpočtové kázně.    

           Odpověděl starosta p. Bc. Juda, že se jedná o původní částku 4.340.016,- Kč, ze které   

           byla odečtena částka odpočtu DPH za tři čtvrtletí r. 2010, nedoplatek je 2597840,- Kč.   

           P. Bc. Judu doplnila p. Ing. Lisnerová, že soudním sporem se vydání oddálí, pokud  

           bude vyhověno, částka bude vrácena. 

          Dále se p. Vondrák ptal, jaká je výše odměny místostarosty a předsedů výborů.   ¨ 

          Odpověděl p. Bc. Juda. Výše odměn předsedů výborů je 760 ,- Kč měsíčně, odměna   

          místostarosty je 7710,- Kč měsíčně. 

 

 

 



 

 

 

 

          P. Šafránek K. k porušení rozpočtové kázně uvedl, že se jedná o podíl obce při    

          odbahnění Dolnomlýnského rybníka 

          Dále p. Šafránek objasnil, že darování pozemků s krajem Vysočina bylo již minulým      

          zastupitelstvem schváleno, ale chyběly ještě pozemky, na které kraj zapomněl. 

          Ještě p. Šafránek žádal občany, aby neparkovali auta na místních komunikacích    

          z důvodu zimní údržby. 

          P. Zikmund B. měl dotaz z jakého důvodu se odváží hlína, která se těží vedle obchvatu   

          a po obchvatu je převážena a silnice je znečišťována. Odpověděl starosta p. Bc. Juda. 

          P. Neuman J. žádal nové zastupitelstvo městyse, aby informovali lépe občany, aby jim     

          dokázali lépe naslouchat. Mluvil o tom, že v periodiku Novinky nejsou informace    

          z obce, ale o zájmových organizacích. 

          P. Ing. Kuba přislíbil, že bude ve věci Novinek sjednána náprava. 

          P. Bc. Juda upřesnil, jak byly příspěvky do Novinek připravovány. 

          P. Veselý A. poznamenal, že s Novinkami by se nechlubil. 

          P. Krčál P. se ptal z jakého důvodu se bagruje v Laguně. Odpověděl p. Bc. Juda i p.    

          Šafránek, že Sdružení krajina, která má Lagunu ve vlastnictví, dělá úpravy. 

 

Ad 18Návrh na usnesení přednesl p. Dvořák – viz příloha. 

 Zastupitelstvo schvaluje usnesení č. 5/2010 z veřejného zasedání zastupitelstva 

městyse konaného dne 25.11.2010 v Bohdalově. 

Ad 19) Starosta městyse Bohdalov  Bc. Arnošt Juda poděkoval přítomným občanům za účast 

a veřejné zasedání zastupitelstva ukončil ve 20.10 hod 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Usnesení č. 5/2010 
z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov  konaného dne 25.11.2010 v 19.00 hod. 

v Domě kultury v Bohdalově 

 

Zastupitelstvo obce 

 

I. v o l í  

 

1. Návrhovou komisi ve složení: p. Dvořák, ing. Kuba 

 

2. Ověřovatele zápisu: ing. Šípek, ing. Mužátko 

 

   II.      b e r e   n a   v ě d o m í 

 

1. Zprávu o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

2. Kontrolu usnesení ze zasedání konaného dne 8.11.2010 

 

II. s c h v a l u j e 

 

1. Volbu členů finančního a kontrolního výboru a předsedů těchto výborů 

 

2. Udělení plné moci k zastupování městyse Bohdalov ve statutárních orgánech 

LDO Měřín a LDO Přibyslav 

 

 

3. Proplacení nevyčerpané dovolené za kalendářní rok 2009 p. Šafránkovi 

 

4. Udělení plné moci advokátní kanceláři HRABA a CONSORTES k zastupování 

ve věci podání kasační stížnosti proti rozhodnutí Krajského soudu v Brně čj. 

29Ca 34/2009 ze dne 26.10.2010               

 

 

5. Rozhodnutí o odměnách neuvolněných členů zastupitelstva městyse 

 

6. Žádost kraje Vysočina     

    

7. Žádost ZŠ a MŠ o vyřazení majetku z používání  

    

8. Rozpočtové změny č. 4/2010         


